

銀河娛樂集團

共慶澳門特區成立25周年

25th

Galaxy Entertainment Group
Celebrates the 25th Anniversary
of the Macau SAR

全城分享喜悅
SHARE THE JOY

2024
12.1-12.20

Terms and conditions:

- This promotion cannot be used in conjunction with any other promotional offer or discount.
- This promotion is dine-in only; not applicable to takeaways.
- This promotion is not applicable to promotional dishes/menus, live seafood, dried seafood, bird's nest, bottled wines and spirits, or tobacco products.
- A 10% service charge (based on the price before discount) applies at most restaurants except Galaxy Cinemas.
- Price is subject to 10% service charge and 5% government tax based on the price before discount for The Lounge at JW Marriott Hotel Macau.
- New Galaxy Entertainment 2006 Company Limited and its affiliates (collectively, "Galaxy") reserves the right to amend any terms and conditions stated herein and may withdraw or discontinue this promotion at any time without prior notice. All matters and disputes will be subject to the final decision of Galaxy.
- Terms and conditions apply.

條款及細則：

- 此優惠不可以与其他优惠同时使用。
- 此優惠只限堂食使用，不可外卖。
- 此優惠不适用于推广菜式/菜单、指定游水海鲜、干海产、燕窝、瓶装葡萄酒及烈酒，或任何烟草类商品。
- 所有餐厅将按原价额外收取10%服务费并以折扣前的价格为基础；而「银河影院」均不收取服务费。
- 「澳门JW万豪酒店」大堂酒廊须额外收取10%服务费及5%政府税并以折扣前的价格为基础。
- 新银河娱乐2006有限公司（以下简称「本公司」）保留修订任何条款或随时终止推广活动之所有权利，并不作另行通知。倘有任何意见或争论，则以本公司之决策为最终决定。
- 受条款及细则约束。



星際酒店
StarWorld Hotel



澳門百老匯
BROADWAY MACAU

